
Protokól Nr XlV l2O11

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 28 grudnia 20II roku

Stan Rady 15 , obecnych 14 radnych ,

wg listy obecności , zał.nr.f..

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Stanisław Woźniak - Radny Powiatu ,

- Adolf Maciak - Radny Powiatu ,

- Jacek Pruszkowski- Radomska lzba Rolnicza ,

- Janusz Honory - Kierownik ZGK ,

wg listy obecności . zał. nr.2.

- przewodniczący jednostek pomocniczych ,

wg listy obecności . zal. nr. 3.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady lV Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał przybyłych

gości i obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad :

1. Przyjęcie protokóluz poprzedniej sesji .

2. Uchwalenie budżetu gminy na 2012 rok

a ) odczytanie projektu uchwały budzetowej wraz z uzasadnieniem Wójta,

b) odczytanie opinii Komisji Budżetu i opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej ,

c) odczytanie stanowiska Wójta w sprawie opinii Konrisji i wniosków radnych ,

d) dyskusja igłosowanie nad wniesionymi poprawkami ,

e) głosowanie nad projektem uchwaty budżetowej .



3. Podjęcie uchwał w sprawach :

a) wieloletniej prognozy finansowej gminy Belsk Duży

b) przyjęcia gminnego programu opieki nad zabytkami na lata 201,1-2015

c) zmiany Uchwały Budzetowej Gminy Be]sk Duży na rok 201,I

d) zmiany Uchwały Budzetowej Gminy Belsk Duży na rok 2011,

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk

Duży

f) wezwania do usunięcia naruszenia prawa

g) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok zott
h) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w drodze darowizny.

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji .

5.Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji , zapytania iwolne wnioski .

6. Zamkniecie obrad .

Pkt. 1.

Rada protokót z poprzedniej Sesjl przyjęła jednogłośnie .

Pkt.2.

a )Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały z uzasadnieniem .

b) Pan Bogusław Sikorski- Przewodniczący Komisji Budżetu

Odczytał opinię Komisji Budżetu ( zał. nr. 4)

Pan Andrzej Konarski

Odczytał opinię Regionalnej lzby Obrachunkowej ( zat. nr. 5)

c) Pan Władysław Piątkowski- Wójt Gminy

Przeczytał swoje stanowisko w sprawie opinii Komisji i wniosków radnych oraz

autopoprawki (zał. nr. 6)

d) Nikt nie podjął dyskusji . Radnljednogłośnie przyjęli autopoprawki

przedstawione przez Wójta Gminy.



e) Pan Andrzej Adamczyk przeczytał projekt uchwały budżetowej po

wprowadzonych zmianach .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę budżetową Gminy BeIsk Duzy na rok
2072; uchwała Nr XlV/107l\Ott (zał. nr.7).

Pkt.3.

Podjęcie uchwał w sprawach :

a) Pan Andrzej Konarski odczytat projekt uchwały wieloletniej prognozy

finansowej gminy Belsk duży , oraz opinię Regionalnej lzby Obrachunkowej
(zał. nr. 8)

Rada Gmlny jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej gminy Belsk Duzy - uchwała nr XlV/1O8/2O1,1, ( zat. nr. 9)

b) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia gminnego
programu opieki nad zabytkami na lata 201,1,-20t5 - uchwała nr XlVh13l301,1,
(zał. nr. 10)

c) Pan Andrzej Adamczyk odczytat projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnle podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy Belsk Duży na rok 20ti- - uchwała nr XlV/104/201,1, ( zał. nr. 11)

d) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową
gminy Belsk Duzy na rok zOtI- uchwała nr XlV/105/201,t (zał. nr.12)

e) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwatę zmieniającą uchwałę wieloletniej
prognozy finansowej gminy Belsk Duzy - uchwała nr X!V/106l2otl ( zał. nr. 13)

f) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wezwania do usunięcia

naruszenia prawa - uchwała nr XlV/1O9l20I1(zał. nr. t4)

g) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwaty



Pan Jacek Pruszkowski- Radomskie lzby Rolnicze

Wyjaśnił odnośnie biogazowni , że w planach jest zorganizowanie wyjazdu

celem zobaczenia jak biogazownie działają . Jednakże potwierdzit, że zrobiona

została ekspertyza w kwestii działania biogazowni i potwierdził iż największym

ich problemem jest nieprzyjemny zapach z zaleganych przez pewien czas na

lagunach przerobionych odpadów .

pan lreneusz Bałut

-Zadał pytanie do radnego powiatowego Pana Adolfa Maciaka , na jakim etapie
jest starostwo powiatowe , żeby co kolwiek pomóc gminie w kwestii remontu

kilku odcinków drog ?
-Zglosił wniosek, zeby droga w Wilczogórze weszła w plan dróg przeznaczonych

do remontu na rokZOlZ.
-Zgłosił wniosek , żeby na następną sesję zaprosić Pana Leszka Przybytniaka ,

rad nego wojewódzkiego .

Pan BogdanZakrzewski- sołtys z Oczesał

Skierowat pytanie do Pana Adolfa Maciaka - radnego powiatow€go , czy nie

było by chociaż możliwości wysłania równiarki na drogi w Oczesały -
Wilczogóra ?

Pani Małgo rzata Katana - sołtys z Jaroch

Wnioskowała o wyrównanie wyjazdu z drogi w Jarochach w kierunku Anielina.

Pan Adolf Maciak- radny powiatowy

-Odnośnie potrzeb wobec remontów dróg na terenie powiatu , w gminie Belsk

Duzy - opowiedział, że nie ma pewności czy będą robione w tej sprawie ze

strony powiatu jaklekolwiek nowe inwestycje .

-Poinformował , żeby wspólnie zabiegać u Starosty o dołączenia drogi Skórów -
Anielin do schetynówki , wtedy będzie mozliwość uzyskania pomocy, celem jej

modernizacji . Na ten czas , potwierdzil , że będzie się starał zabiegać o

równiarkę na drogę w Oczesałach iJarochach .



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową

gminy Belsk Duży na rok }OLt - uchwała nr XlV/1IOlzOLt (zał. nr. 15)

h) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwaty

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwatę w sprawle wyrażenia zgody na

przekazanie nieruchomości w drodze darowizny - uchwała nr XlV l1tU201J,
(zał. nr. 16).

Pkt.4.

Pa n Władysław Piątkowski

Przedstawił sprawozdanie z działalności od ostatniej sesji .

poinformował o:
- planowanej budowie drogi Lewiczyn - rondo

- zestawieniach, z podsumowaniem wykonanych inwestycji i zadań w kwestii

dróg, rowów, kanalizacji

- podziękowal zarządowi OSP w Belsku Dużym za użyczenie mieszkania dla Pani

Fedorowicz

- projekcie ,,rozbudowy i rozwoju świetlic wiejskich" , do którego zostaną

włączone remonty świetlic w Jarochach , Starej Wsi i Rożcach

- ustaleniu na najbliższych komisjach miejsca , w którym staną kontenery

mieszkalne, przeznaczone dla kilku rodzin z Belska Duzego

-staraniach w celu uzyskania dotacji na azbest ,oraz składaniu wniosku do

końca stycznia w kwestii usuwania azbestu

- procedu rze rozpoznawczej w kwestii wiatraków , które mają być postawione

w Starej Wsi

- możliwości rozpoczęcia pracy w kwestii melioracji w Rozcach , Daszewicach ,

Aleksandrówce i Rębowoli .

Pkt.5.

Zapytania i wolne wnioski.

pa n sta nisław wiechowski

Zadał pytanie w kwestii biogazowni , czy stwarzają zagrożenie ijakie d]a Iudzi?



Pan Władysław Piątkowski- Wójt Gminy

Podziękował radnym za pozytywne zaopiniowanie projektu budżetu na rok
ż0I2 ijego uchwalenie .

Podziękował również sołtysom, przybytym na sesję za współpracę w 201,1

roku.

Pkt.6.

Pan Andrzej Konarski zamknął obrady, podziękowat obecnym za udział i złożyl
życzenia noworoczne .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
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